

CERTIFICATE OF INSPECTION

COI No:	TR240003016K	Issuance Date:	10/11/2024		
Importer:	Dambach Egypt	Address:	17 El Shaheed Mahmoud Makald El Sararya 21411 ET Alexandria Ägypten		
Exporter:	Friedola 1888 GMBH	Address:	Topfmuhle 1-D-37276 Meinhard Frieda,Germany.		
Producer:	Friedola 1888 GMBH	Address:	Topfmuhle 1-D-37276 Meinhard Frieda,Germany.		
Invoice Amount/Currency:	EUR 25.203,75	Invoice No:	300/22403950	Invoice Date:	21.08.2024

Transport Details

Method of Shipment:	Sea	Document Number:	246008904	Document Date:	14/11/2024
Country of Shipment:	Germany	Port of Discharge:	Alexandria		
No and type of packages:	14 Pallets + 465 Rolls	Container/Truck Numbers:	1 Container / CAAU5051550		

Item	Declared Quantity/Unit	Country of Origin	Product Type/Description	Brand/Model	Accredited Standards
1	7,00 Roll (s)	Deutschland	Sympa-Nova Premium Poppy 65 cm	Friedola	ES 1926-1/2019 ES 1926-2/2019 ES 6348/2007 EN 15330-1/2013 EN 14041/2018
2	7,00 Roll (s)	Deutschland	Sympa-Nova Premium Kela Yellow 65 cm	Friedola	ES 1926-1/2019 ES 1926-2/2019 ES 6348/2007 EN 15330-1/2013 EN 14041/2018
3	29,00 Roll (s)	Deutschland	Sympa-Nova Premium Kelim Brown 65 cm	Friedola	ES 1926-1/2019 ES 1926-2/2019 ES 6348/2007 EN 15330-1/2013 EN 14041/2018
4	14,00 Roll (s)	Deutschland	Sympa-Nova Premium Graphic Multi 65 cm	Friedola	ES 1926-1/2019 ES 1926-2/2019 ES 6348/2007 EN 15330-1/2013 EN 14041/2018
5	29,00 Roll (s)	Deutschland	Sympa-Nova Premium Tile Antique Marsala 65 cm	Friedola	ES 1926-1/2019 ES 1926-2/2019 ES 6348/2007 EN 15330-1/2013 EN 14041/2018
6	35,00 Roll (s)	Deutschland	ComforTex Swirl Blue 65 cm	Friedola	ES 1926-1/2019 ES 1926-2/2019 ES 6348/2007 EN 15330-1/2013 EN 14041/2018

This certificate is issued for the General Organization for Export and Import Control (GOEIC) according to the requirements of the Product Inspection program in Egypt. This Certificate is also subject to the applicable AIJ Conditions of Engagement available at: WWW.AIJ-TR.COM. This document does not discharge exporters from their contractual obligations in relation to quality and quantity of the goods referred to herein, nor does it discharge the exporter or the importer from extending all their rights and discharging all their liabilities under the Contract of Sale. Stipulations to the contrary are not binding on AIJ. This document does not evidence shipment. GOEIC may reject the consignment covered by this COI if found to be Non-Conforming on verification at the Egyptian border points.

صدرت هذه الشهادة لصالح الهيئة العامة للرقابة على الصادرات والواردات وفقا لمتطلبات برنامج شهادات التفتيش في مصر وهذه الشهادة خاضعة للشروط العامة لتقديم الخدمات لشركة AIJ for Quality and Inspection والمتوفرة على العنوان التالي: WWW.AIJ-TR.COM. لا تعفي هذه الوثيقة المصدرين من التزاماتهم التعاقدية المتعلقة بمنتجاتهم ولا تعفي البضائع المشار إليها في هذه الوثيقة، كما أنها لا تمنع المصدر أو المستورد من ممارسة جميع حقوقهم أو تعفيهم من الالتزام بمسؤولياتهم حسب عقد البيع. وتعتبر أية اشتراطات تخالف ذلك غير ملزمة لشركة AIJ for Quality and Inspection. ولا تشكل هذه الشهادة دليلا على أنه قد تم شحن البضائع. ومن الممكن أن تقوم الهيئة العامة للرقابة على الصادرات والواردات برفض الشحنة المغطاة بشهادة التفتيش هذه إذا تبين عدم مطابقتها عند القيام بالتحقق في المنشأة المصرية.

7	20,00 Roll (s)	Deutschland	ComforTex Ginkgo 65 cm	Friedola	ES 1926-1/2019 ES 1926-2/2019 ES 6348/2007 EN 15330-1/2013 EN 14041/2018
8	2,00 Roll (s)	Deutschland	ComforTex Tile Runner Grey 65 cm	Friedola	ES 1926-1/2019 ES 1926-2/2019 ES 6348/2007 EN 15330-1/2013 EN 14041/2018
9	15,00 Roll (s)	Deutschland	ComforTex Stripes 65 cm	Friedola	ES 1926-1/2019 ES 1926-2/2019 ES 6348/2007 EN 15330-1/2013 EN 14041/2018
10	6,00 Roll (s)	Deutschland	ComforTex Marble Grey 65 cm	Friedola	ES 1926-1/2019 ES 1926-2/2019 ES 6348/2007 EN 15330-1/2013 EN 14041/2018
11	6,00 Roll (s)	Deutschland	ComforTex Spectra Grey 65 cm	Friedola	ES 1926-1/2019 ES 1926-2/2019 ES 6348/2007 EN 15330-1/2013 EN 14041/2018
12	6,00 Roll (s)	Deutschland	ComforTex Marble Blue 65 cm	Friedola	ES 1926-1/2019 ES 1926-2/2019 ES 6348/2007 EN 15330-1/2013 EN 14041/2018
13	6,00 Roll (s)	Deutschland	ComforTex Stones 65 cm	Friedola	ES 1926-1/2019 ES 1926-2/2019 ES 6348/2007 EN 15330-1/2013 EN 14041/2018
14	6,00 Roll (s)	Deutschland	ComforTex Reflex Grey 65 cm	Friedola	ES 1926-1/2019 ES 1926-2/2019 ES 6348/2007 EN 15330-1/2013 EN 14041/2018
15	6,00 Roll (s)	Deutschland	ComforTex Reflex Blue 65 cm	Friedola	ES 1926-1/2019 ES 1926-2/2019 ES 6348/2007 EN 15330-1/2013 EN 14041/2018
16	22,00 Roll (s)	Deutschland	ComforTex Rattan Brown 65 cm	Friedola	ES 1926-1/2019 ES 1926-2/2019 ES 6348/2007 EN 15330-1/2013 EN 14041/2018
17	10,00 Roll (s)	Deutschland	ComforTex Bamboo 65 cm	Friedola	ES 1926-1/2019 ES 1926-2/2019 ES 6348/2007 EN 15330-1/2013 EN 14041/2018
18	12,00 Roll (s)	Deutschland	ComforTex Reflex Black 65 cm	Friedola	ES 1926-1/2019 ES 1926-2/2019 ES 6348/2007 EN 15330-1/2013 EN 14041/2018

This certificate is issued for the General Organization for Export and Import Control (GOEIC) according to the requirements of the Product Inspection program in Egypt. This Certificate is also subject to the applicable AIJ Conditions of Engagement available at: WWW.AIJ-TR.COM. This document does not discharge exporters from their contractual obligations in relation to quality and quantity of the goods referred to herein, nor does it discharge the exporter or the importer from exercising all their rights and discharging all their liabilities under the Contract of Sale. Stipulations to the contrary are not binding on AIJ. This document does not evidence shipment. GOEIC may reject the consignment covered by this COI if found to be Non-Conforming on verification at the Egyptian border points.

صدرت هذه الشهادة لصالح الهيئة العامة للرقابة على الصادرات والواردات وفقا لمتطلبات برنامج شهادات التفتيش في مصر. وهذه الشهادة خاضعة للشروط العامة لتقديم الخدمات لشركة AIJ for Quality and Inspection والمتوفرة على العنوان التالي: WWW.AIJ-TR.COM. لا تعفي هذه الوثيقة المصددين من التزاماتهم التعاقدية المتعلقة بكمية البضائع المشار إليها في هذه الوثيقة، كما أنها لا تمنع المصدر أو المستورد من ممارسة جميع حقوقهم أو تعفيهم من الالتزام بمسؤولية أية اشتراطات تخالف ذلك غير ملزمة لشركة AIJ for Quality and Inspection. ولا تبيح هذه الشهادة دليلا على أنه قد تم شحن البضائع. ومن الممكن أن تقوم الهيئة العامة للرقابة على الصادرات والواردات برفض الشحنة المغطاة بهذه الشهادة إذا تبين عدم مطابقتها عند القيام بالتحقق في المنافذ الحدودية المصرية.



19	2.200,00 pcs	Deutschland	Universalmatte verschiedene Designs/Farben ca. 65 x 180 cm	Friedola	ES 1926-1/2019 ES 1926-2/2019 ES 6348/2007 EN 15330-1/2013 EN 14041/2018
20	490,00 pcs	Deutschland	Deco Floor 65 x 150 cm	Friedola	ES 1926-1/2019 ES 1926-2/2019 ES 6348/2007 EN 15330-1/2013 EN 14041/2018
21	59.00 Roll (s)	Deutschland	ComforTex Tropic 65 cm	Friedola	ES 1926-1/2019 ES 1926-2/2019 ES 6348/2007 EN 15330-1/2013 EN 14041/2018
22	53.00 Roll (s)	Deutschland	ComforTex Swirl Blue 65 cm	Friedola	ES 1926-1/2019 ES 1926-2/2019 ES 6348/2007 EN 15330-1/2013 EN 14041/2018
23	86.00 Roll (s)	Deutschland	ComforTex 3D Cube Black	Friedola	ES 1926-1/2019 ES 1926-2/2019 ES 6348/2007 EN 15330-1/2013 EN 14041/2018
24	29.00 Roll (s)	Deutschland	Sympa-Nova Premium Tile Antique Red/Blue 65 cm	Friedola	ES 1926-1/2019 ES 1926-2/2019 ES 6348/2007 EN 15330-1/2013 EN 14041/2018
Remarks: The Samples that have been tested are complying with Accredited standards ACID No: 4065510492024080010 IMPORTER TAX No: 406551049 EXPORTER TAX No.: DE306563287					
Place of Inspection:		Germany			Date of Inspection: 05/11/2024
Name and Signature: Esraa Tarek		Issuance Office: Turkey	Containers/Truck details: 1 Container / CAAU5051550		



This certificate is issued for the General Organization for Export and Import Control (GOEIC) according to the requirements of the Product Inspection program in Egypt. This Certificate is also subject to the applicable AU Conditions of Engagement available at: WWW.AU-TR.COM. This document does not discharge exporters from their contractual obligations in relation to quality and quantity of the goods referred to herein, nor does it discharge the exporter or the importer from exercising all their rights and discharging all their liabilities under the Contract of Sale. Stipulations to the contrary are not binding on AU. This document does not evidence shipment. GOEIC may reject the consignment covered by this COI if found to be Non-Conforming on verification at the Egyptian border points.

صدرت هذه الشهادة لصالح الهيئة العامة للرقابة على الصادرات والواردات وفقاً لمتطلبات برنامج شهادات التفتيش في مصر. وهذه الشهادة خاضعة للشروط العامة لتقديم الخدمات لشركة AU for Quality and Inspection والمتوفرة على العنوان التالي: WWW.AU-TR.COM. لا تعفي هذه الوثيقة المصدرين من التزاماتهم التعاقدية المتعلقة بنوعية وكمية البضائع المشار إليها في هذه الوثيقة، كما أنها لا تمنع المصدر أو المستورد من ممارسة جميع حقوقهم أو تعفيهم من الالتزام بمسؤولياتهم. وتعتبر أية اشتراطات تخالف ذلك غير ملزمة لشركة AU for Quality and Inspection. ولا تشكل هذه الشهادة دليلاً على أنه قد تم شحن البضائع. ومن الممكن أن تقوم الهيئة العامة للرقابة على الصادرات والواردات بالتفتيش هذه إذا تبين عدم مطابقتها عند القيام بالتحقق في المنافذ الحدودية المصرية.

